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PROCES - VERBAL 
încheiat astăzi, 18 decembrie 2024, în şedinţa ordinară a 

Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud 
 

 
Lucrările şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud din data 

de 18.12.2024, se desfăşoară prin mijloace electronice de comunicare, utilizând 
o platformă online de videoconferință, începând cu orele 1430. Prin Dispoziţia 
Preşedintelui Consiliului Județean Bistrița-Năsăud nr.519 din 11.12.2024 a fost 
convocat Consiliul Judeţean Bistriţa-Năsăud în şedinţă ordinară la data de 18 
decembrie 2024, orele 1430. Consilierii judeţeni au fost convocaţi în scris, prin 
invitaţie, transmisă prin e-mail și telefonic. Anunţul cu privire la proiectul ordinii 
de zi a fost afişat la sediul instituţiei, publicat pe site-ul www.portalbn.ro și în 
mass-media locală. 

* 
Ședința ordinară a Consiliului Județean Bistrița-Năsăud este condusă de 

domnul președinte Emil Radu Moldovan, iar prezența este făcută prin apel 
nominal.  

La ședință sunt prezenţi 30 de consilieri judeţeni, după cum urmează: 
domnul Tamaș Claudiu-Daniel - vicepreședinte, domnul Cârlig Cristian-Costel  - 
vicepreședinte, doamna Baltă Loredana-Flavia, domnul Buta Ciprian, doamna 
Calo Viorica, domnul Cheţan Marius-Florin, doamna Cîrcu Mirela-Maria, doamna 
Dan Aurelia-Mariana, domnul Demian Ioan-Alin, doamna Duca Simona-Elena, 
domnul Forai Mihael-Simion, domnul Hârjoabă Constantin-Dragoș, domnul Iuşan 
Ciprian-Darius, domnul Lupșan Nicolae-Grigore, domnul Mureşan Cristian, 
doamna Pop Elena-Maria, domnul Pop George, domnul Pop Paul-Vasile, domnul 
Pop Romulus-Tarzan, domnul Popescu Petru-Nicolae, doamna Rațiu Maria-
Honoria, domnul Rogozan Florin-Grigore, domnul Rus Dorin-Octavian, domnul 
Rus Marin-Vasile, doamna Săsărman Lucia-Augusta, domnul Scuturici Gheorghe, 
domnul Suciu Tudor-Mihai, domnul Szilágyi Zsolt, doamna Tabără Camelia și 
doamna Zoltan-Sipos Timea. 

* 
Participă la ședință doamna Alexandrina-Crina Borș - Secretarul general al 

județului și domnul Grigore-Florin Moldovan - Administratorul public al județului. 
De asemenea, sunt prezente persoane din cadrul aparatului de specialitate 

al Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud: doamna Butta Elena - director executiv, 
doamna Parasca Duța-Rafila - director executiv, domnul Ceclan-Oprea Ciprian - 
director executiv, doamna Kerekeș Cristina-Annamaria - arhitect șef, doamna 
Ceuca Gabriela-Adriana - șef serviciu, domnul Borgovan Paul-Ioan - șef serviciu,  
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domnul Poienar Victor - șef serviciu, doamna Hasnăș Veronica - șef serviciu, 
doamna Țigăuan Susana-Savestița - șef serviciu, doamna Bugnar Dana - șef 
serviciu, doamna Borșa Luminița - șef serviciu, doamna Palade Ionela-Crina - 
consilier superior, domnul Spân George-Marian - consilier superior, doamna 
Neamțiu Oana - consilier cabinet președinte și domnul Cotuțiu Răzvan-Ioan - 
consilier cabinet președinte.  
 A fost invitat și se află în sală domnul Borgovan Lucian - director executiv 
al Serviciului Public Comunitar de Evidenţă a Persoanelor al judeţului Bistriţa-
Năsăud. 

* 
În Proiectul ordinii de zi, prevăzut în Anexa la dispoziția de convocare, au 

fost înscrise 11 proiecte de hotărâri precum și Procesul-verbal al ședinței 
ordinare din data de 28.11.2024 și Procesul-verbal al ședinței extraordinare din 
data de 06.12.2024 care au îndeplinit condițiile prevăzute de art.136 alin.(8) din 
Ordonanța de urgență a Guvernului nr.57/2019 privind Codul administrativ, cu 
modificările și completările ulterioare. 
 La data de 16.12.2024, proiectul ordinii de zi a fost suplimentat cu 
Proiectul de hotărâre nr.VIII/28617 din 16.12.2024 privind înființarea unei noi 
secții pe ramură de sport în cadrul Clubului Sportiv „GLORIA 2018” Bistriţa-
Năsăud, instituție publică aflată în subordinea Consiliului Județean Bistrița-
Năsăud. 

La data de 17.12.2024, proiectul ordinii de zi a fost suplimentat cu 
Proiectul de hotărâre nr.IX/28765 din 17.12.2024 privind aprobarea 
Regulamentului de organizare și funcționare al serviciului social cu cazare: 
„Locuință Maxim Protejată Viișoara” din cadrul Direcției Generale de Asistență 
Socială și Protecția Copilului Bistrița-Năsăud. 
  Suplimentarea ordinii de zi a fost motivată de următoarele: 

-  necesitatea înființării unei noi secții pe ramură de sport, respectiv „Judo” 
având în vedere faptul că, în prima parte a anului 2025 vor începe competițiile 
sportive specifice acestei discipline. Totodată, înființarea ramurii de sport „judo” 
în cadrul Clubului Sportiv „GLORIA 2018” Bistriţa-Năsăud implică și modificarea 
Regulamentului de organizare și funcționare al instituției, prevăzut în Anexa nr.3 
la Hotărârea Consiliului Județean Bistrița-Năsăud nr.43/2018, precum și 
demararea ulterioară a procedurii de modificare a Certificatului de Identitate 
Sportivă și afilierea la federația de specialitate; 

-  urgența obținerii licenței de funcționare a serviciului social „Locuință 
Maxim Protejată Viișoara” de către Direcția Generală de Asistență Socială și 
Protecția Copilului Bistrița-Năsăud. Licența de funcționare va fi acordată de 
Compartimentul de specialitate din cadrul Autorităţii Naţionale pentru Protecţia 
Drepturilor Persoanelor cu Dizabilităţi, la dosarul de licențiere fiind necesară 
depunerea regulamentului de organizare și funcționare al serviciului social, care 
se impune a fi modificat conform recomandărilor formulate de reprezentanții 
autorității. 

 
* 
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(Ora 1430) 
Emil Radu Moldovan: - președinte - 
Sărut mâinile, bună ziua, stimați colegi! Cu permisiunea dumneavoastră o 

să încep cu prezența nominală. 
(Se efectuează apelul nominal al consilierilor județeni.) 
...Doamna Tabără Camelia. 
Tabără Camelia: - consilier județean - 
Vă rog, domnule președinte, să se consemneze, eu nu pot vota în 

platformă, sunt „pentru” ordinea de zi și „pentru” fiecare proiect în parte. 
Emil Radu Moldovan: - președinte – 
Ați auzit stimați colegi, da? Bine, mulțumesc!  
...Domnul Iușan Darius. 
Iușan Darius: - consilier județean - 
Vă rog, domnule președinte, să se consemneze că sunt „pentru” ordinea 

de zi și „pentru” toate proiectele ce se votează astăzi. Mulțumesc! 
Emil Radu Moldovan: - președinte – 
E în regulă, domnule consilier, mulțumesc! Vă rog să notați și la domnul 

Iușan. 
...Am rugămintea la colegii mei de la organizare, domnul Rogozan fiind 

liderul grupului PNL să îl treceți la începutul grupului pe lista de prezență pentru 
ședințele următoare. 

Da. Mulțumesc! Din totalul de 30 de consilieri județeni sunt prezenți 30, 
plus președintele, fiind astfel îndeplinite prevederile legale pentru buna 
desfășurare a ședinței ordinare a consiliului județean din luna decembrie 2024. 
Mulțumesc.  

* 
Emil Radu Moldovan: - președinte – 
Cu permisiunea dumnevoastră, trecem la prezentarea proiectului ordinii de 

zi suplimentat cu 2 proiecte de hotărâri:  
 

1. Aprobarea procesului-verbal al ședinței ordinare a Consiliului 
Județean Bistrița-Năsăud din data de 28.11.2024 
 
2. Aprobarea procesului-verbal al ședinței extraordinare a Consiliului 
Județean Bistrița-Năsăud din data de 06.12.2024 
 
3. Proiect de hotărâre nr.VIII/27508 din 10.12.2024 privind aprobarea 
Regulamentului de organizare şi desfășurare a Adunării generale a 
acționarilor la Societatea „Lucrări Drumuri și Poduri” S.A. Bistrița 
Iniţiator: Emil Radu Moldovan - Preşedintele Consiliului Județean Bistrița-Năsăud 
Comisii de specialitate: Comisia economică și Comisia de administrație și urbanism 
 
4. Proiect de hotărâre nr.VIII/27481 din 10.12.2024 privind aprobarea 
Regulamentului de organizare şi desfășurare a Adunării generale a 
asociaților la Societatea PROTECȚIE ȘI PAZĂ BISTRIȚA-NĂSĂUD S.R.L. 
Iniţiator: Emil Radu Moldovan - Preşedintele Consiliului Județean Bistrița-Năsăud 
Comisii de specialitate: Comisia economică și Comisia de administrație și urbanism 
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5. Proiect de hotărâre nr.VIII/27396 din 10.12.2024 privind stabilirea 
preţurilor medii la produsele agricole pentru evaluarea în lei a arendei 
stabilită potrivit legii, în natură, precum şi pentru producţia de masă 
verde obținută pe pajişti pentru anul 2025 
Iniţiator: Emil Radu Moldovan - Preşedintele Consiliului Județean Bistrița-Năsăud 
Comisia de specialitate: Comisia economică 
 
6. Proiect de hotărâre nr.VIII/27661 din 11.12.2024 privind validarea 
nominală a membrilor Autorității Teritoriale de Ordine Publică 
Iniţiator: Emil Radu Moldovan - Preşedintele Consiliului Județean Bistrița-Năsăud 
Comisia de specialitate: Comisia de administrație și urbanism  
 
7. Proiect de hotărâre nr.VIII/27679 din 11.12.2024 privind 
modificarea statului de funcţii al aparatului de specialitate al 
Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud aprobat prin Hotărârea Consiliului 
Judeţean Bistriţa-Năsăud nr.219/2023, cu modificările și completările 
ulterioare 
Iniţiator: Emil Radu Moldovan - Preşedintele Consiliului Județean Bistrița-Năsăud 
Comisii de specialitate: Comisia de administrație și urbanism și Comisia economică 
 
8. Proiect de hotărâre nr.VIII/27405 din 10.12.2024 pentru 
modificarea art.1 din Hotărârea Consiliului Județean Bistrița-Năsăud 
nr.36/2021 privind aprobarea componenței nominale a Comisiei 
Tehnice de Amenajare a Teritoriului şi Urbanism din cadrul Consiliului 
Județean Bistrița-Năsăud și a Regulamentului de organizare și 
funcționare a acesteia 
Iniţiator: Emil Radu Moldovan - Preşedintele Consiliului Județean Bistrița-Năsăud 
Comisia de specialitate: Comisia de administrație și urbanism  
 
9. Proiect de hotărâre nr.IX/27606 din 10.12.2024 privind aprobarea 
Planului de investiţii pe anul 2025 din Fondul de Întreţinere, Înlocuire 
şi Dezvoltare, constituit pentru Sistemul de Management Integrat al 
Deşeurilor Solide în judeţul Bistriţa-Năsăud 
Iniţiator: Claudiu-Daniel Tamaș - Vicepreședinte al Consiliului Județean Bistrița-Năsăud 
Comisii de specialitate: Comisia economică și Comisia de administrație și urbanism 
 
10. Proiect de hotărâre nr.VIII/27842 din 11.12.2024 privind 
aprobarea execuției bugetului județului Bistrița-Năsăud pentru 
trimestrul IV al anului 2024 
Iniţiator: Emil Radu Moldovan - Preşedintele Consiliului Județean Bistrița-Năsăud 
Comisii de specialitate: Comisia de administrație și urbanism, Comisia economică, Comisia 
juridică și de fonduri europene și Comisia de sănătate, cultură, tineret și sport    
 
11. Proiect de hotărâre nr.VIII/27832 din 11.12.2024 privind 
aprobarea taxelor locale percepute de Consiliul Judeţean Bistriţa-
Năsăud şi instituţiile subordonate pentru anul 2025 
Iniţiator: Emil Radu Moldovan - Preşedintele Consiliului Județean Bistrița-Năsăud 
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Comisii de specialitate: Comisia economică, Comisia de administrație și urbanism și 
Comisia de sănătate, cultură, tineret și sport 
 
12. Proiect de hotărâre nr.VIII/27849 din 11.12.2024 privind 
stabilirea taxelor speciale şi a tarifelor percepute în anul 2025 de 
Consiliul Judeţean Bistriţa-Năsăud şi instituţiile subordonate 
Iniţiator: Emil Radu Moldovan - Preşedintele Consiliului Județean Bistrița-Năsăud 
Comisii de specialitate: Comisia economică, Comisia de administrație și urbanism, Comisia 
de sănătate, cultură, tineret și sport și Comisia juridică și de fonduri europene 
 
13. Proiect de hotărâre nr.VIII/27867 din 11.12.2024 privind a opta 
rectificare a bugetului de venituri şi cheltuieli al Judeţului Bistriţa-
Năsăud pe anul 2024 
Iniţiator: Emil Radu Moldovan - Preşedintele Consiliului Județean Bistrița-Năsăud 
Comisii de specialitate: Comisia de administrație și urbanism, Comisia economică, Comisia 
de sănătate, cultură, tineret și sport și Comisia juridică și de fonduri europene 
 
14. Proiect de hotărâre nr. VIII/28617 din 16.12.2024 privind 
înființarea unei noi secții pe ramură de sport în cadrul Clubului Sportiv 
„GLORIA 2018” Bistriţa-Năsăud, instituție publică aflată în subordinea 
Consiliului Județean Bistrița-Năsăud 
Iniţiator: Emil Radu Moldovan - Preşedintele Consiliului Județean Bistrița-Năsăud 
 
15. Proiect de hotărâre nr.IX/28765 din 17.12.2024 privind aprobarea 
Regulamentului de organizare și funcționare al serviciului social cu 
cazare: „Locuință Maxim Protejată Viișoara” din cadrul Direcției 
Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului Bistrița-Năsăud 
Iniţiator: Claudiu-Daniel Tamaș - Vicepreședinte al Consiliului Județean Bistrița-Năsăud 
 
16. Diverse 

* 
Emil Radu Moldovan: - președinte - 
Dacă sunt intervenții, din partea dumneavoastră la proiectul ordinii de zi 

cu suplimentare, stimați colegi? Dacă nu sunt, deschidem procedura de vot, vă 
rog să votați.      

Cu 31 de voturi „pentru”, ordinea de zi suplimentată a fost 
aprobată.  

Mulțumesc. 
* 

 
Emil Radu Moldovan: - președinte - 

  1. Aprobarea procesului-verbal al ședinței ordinare a Consiliului 
Județean Bistrița-Năsăud din data de 28.11.2024 

Dacă sunt intervenții? Nu sunt, deschidem procedura de vot, vă rog să 
votați.  

Cu 30 de voturi „pentru” și 1 consilier județean care nu a votat 
procesul-verbal a fost aprobat. 

(Nu a votat domnul consilier județean Hârjoabă-Constantin Dragoș). 
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Vă mulțumesc! 
* 

Emil Radu Moldovan: - președinte - 
2. Aprobarea procesului-verbal al ședinței extraordinare a 

Consiliului Județean Bistrița-Năsăud din data de 06.12.2024 
Dacă sunt intervenții, vă rog? Dacă nu sunt, vă rog să votați.  
Cu 31 de voturi „pentru”, procesul-verbal a fost aprobat. 
Vă mulțumesc! 

* 
Emil Radu Moldovan: - președinte - 
3. Proiect de hotărâre nr.VIII/27508 din 10.12.2024 privind 

aprobarea Regulamentului de organizare şi desfășurare a Adunării 
generale a acționarilor la Societatea „Lucrări Drumuri și Poduri” S.A. 
Bistrița 

Comisia economică - aviz favorabil 
Comisia de administrație  și urbanism - aviz favorabil 
Dacă sunt intervenții stimați colegi? Nu sunt, vă rog să votați.  
Cu 31 de voturi „pentru”, proiectul de hotărâre a fost adoptat. 
Vă mulțumesc! 

* 
Emil Radu Moldovan: - președinte - 
4. Proiect de hotărâre nr.VIII/27481 din 10.12.2024 privind 

aprobarea Regulamentului de organizare şi desfășurare a Adunării 
generale a asociaților la Societatea PROTECȚIE ȘI PAZĂ BISTRIȚA-
NĂSĂUD S.R.L. 

Comisia economică - aviz favorabil 
Comisia de administrație  și urbanism - aviz favorabil 
Dacă sunt intervenții stimați colegi? Nu sunt, vă rog să votați.  
Cu 31 de voturi „pentru”, proiectul de hotărâre a fost adoptat. 
Vă mulțumesc! 

* 
Emil Radu Moldovan: - președinte - 
5. Proiect de hotărâre nr.VIII/27396 din 10.12.2024 privind 

stabilirea preţurilor medii la produsele agricole pentru evaluarea în lei 
a arendei stabilită potrivit legii, în natură, precum şi pentru producţia 
de masă verde obținută pe pajişti pentru anul 2025 

Comisia economică - aviz favorabil 
Dacă sunt intervenții stimați colegi? Nu sunt, vă rog să votați.  
Cu 31 de voturi „pentru”, proiectul de hotărâre a fost adoptat. 
Vă mulțumesc! 

* 
Emil Radu Moldovan: - președinte - 
6. Proiect de hotărâre nr.VIII/27661 din 11.12.2024 privind 

validarea nominală a membrilor Autorității Teritoriale de Ordine 
Publică   

Comisia de administrație și urbanism - aviz favorabil 
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(Nu participă la dezbaterea și la votul proiectului de hotărâre, consilierii 
județeni desemnați în ATOP, respectiv: domnul Buta Ciprian, domnul Iușan 
Ciprian-Darius, domnul Pop Romulus-Tarzan, domnul Scuturici Gheorghe, 
domnul Suciu Tudor-Mihai și domnul Szilágyi Zsolt, în conformitate cu 
prevederile art.228 alin.(1) din Codul administrativ.) 

Intervenții? Nu sunt intervenții, deschidem procedura de vot, vă rog să 
votați. Vot secret. 

Cu 23 de voturi „pentru” și 8 consilieri județeni care nu au votat, 
proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

Mulțumesc! 
* 

Emil Radu Moldovan: - președinte - 
7. Proiect de hotărâre nr.VIII/27679 din 11.12.2024 privind 

modificarea statului de funcţii al aparatului de specialitate al 
Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud aprobat prin Hotărârea Consiliului 
Judeţean Bistriţa-Năsăud nr.219/2023, cu modificările și completările 
ulterioare 

Comisia de administrație și urbanism - aviz favorabil 
Comisia economică - aviz favorabil 
Intervenții? Nu sunt intervenții, vă rog să votați stimați colegi.  
Cu 30 de voturi „pentru” și 1 consilier județean care nu a votat, 

proiectul de hotărâre a fost adoptat. 
(Nu a votat doamna consilier județean Rațiu Maria-Honoria). 
Vă mulțumesc! 

* 
Emil Radu Moldovan: - președinte - 
8. Proiect de hotărâre nr.VIII/27405 din 10.12.2024 pentru 

modificarea art.1 din Hotărârea Consiliului Județean Bistrița-Năsăud 
nr.36/2021 privind aprobarea componenței nominale a Comisiei 
Tehnice de Amenajare a Teritoriului şi Urbanism din cadrul Consiliului 
Județean Bistrița-Năsăud și a Regulamentului de organizare și 
funcționare a acesteia 

Comisia de administrație și urbanism - aviz favorabil 
Dacă sunt intervenții? Nu sunt intervenții, vă rog să votați stimați colegi. 

Vot secret! 
Cu 29 de voturi „pentru” și 2 consilieri județeni care nu au votat, 

proiectul de hotărâre a fost adoptat. 
Vă mulțumesc! 

* 
Emil Radu Moldovan: - președinte - 
9. Proiect de hotărâre nr.IX/27606 din 10.12.2024 privind 

aprobarea Planului de investiţii pe anul 2025 din Fondul de 
Întreţinere, Înlocuire şi Dezvoltare, constituit pentru Sistemul de 
Management Integrat al Deşeurilor Solide în judeţul Bistriţa-Năsăud 

Comisia economică - aviz favorabil 
Comisia de administrație și urbanism - aviz favorabil 
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Dacă sunt intervenții stimați colegi? Nu sunt, deschidem procedura de vot, 
vă rog să votați.  

Cu 31 de voturi „pentru”, proiectul de hotărâre a fost adoptat. 
Vă mulțumesc! 

* 
Emil Radu Moldovan: - președinte - 
10. Proiect de hotărâre nr.VIII/27842 din 11.12.2024 privind 

aprobarea execuției bugetului județului Bistrița-Năsăud pentru 
trimestrul IV al anului 2024 

Comisia economică - aviz favorabil 
Comisia de administrație și urbanism - aviz favorabil 
Comisia juridică și de fonduri europene - aviz favorabil 
Comisia de sănătate, cultură, tineret și sport - aviz favorabil 
Dacă sunt intervenții, stimați colegi?  
Scuturici Gheorghe: - consilier județean - 
Da, domnule președinte. 
Emil Radu Moldovan: - președinte - 
Vă rog, domnule Scuturici. 
Scuturici Gheorghe: - consilier județean - 
Mulțumesc, domnule președinte. 20%, domnule președinte, execuție 

bugetară la cheltuieli este un procent dezastruos. Vreau să vă spun, domnule 
președinte, că am înțeles că sunt cereri depuse pentru plăți încă din luna a VIII-
a, a IX-a, ...cereri depuse de către constructori, ceea ce înseamnă că ei au 
facturi cu vreo 2-3 luni înainte, asta înseamnă că ei nu și-au încasat de peste o 
jumătate de an bănuții. Aș avea rugămintea, domnule președinte, la 
dumneavoastră, să faceți apel la executivul consiliului județean, la ministrul- 
secretar de stat, la miniștrii pe care îi avem pentru a se face plățile către 
constructori. Nu cred că este de râs, domnule președinte .... 

Emil Radu Moldovan: - președinte - 
Nu râd, zâmbesc, domnule Scuturici. 
Scuturici Gheorghe: - consilier județean - 
....6 luni de zile știu ce înseamnă foarte bine, pentru că am pățit și am 

trecut prin astea. Nu sunt momente ușoare pe care trebuie să le treacă, mai 
sunt puține zile din acest an, așa că aș avea rugămintea să faceți tot posibilul 
pentru a încasa bănuții, pentru a plăti și implicit pentru a crește procentul la 
execuția bugetară. Mulțumesc, domnule președinte!  

Emil Radu Moldovan: - președinte - 
Cu toată prețuirea, dragostea, respectul, pacea din lume că e la modă 

povestea asta acuma cu dragoste și cu pace, nu aș vrea să lăsăm dezinformarea 
către populație. Execuția bugetară are legătură cu proiecte multianuale, noi n-
avem bani câți ne trebuie, nu să avem execuție bugetară de 20%. Deci avem 
minusuri la lucrurile care trebuie făcute. Legat și de zâmbetul meu, era tot așa 
din respect pentru dumneavoastră și pentru domnul ministru Adrian Veștea de la 
dezvoltare care a ținut ministerul blocat din iunie până în noiembrie, domnule 
Scuturici, și efortul coaliției stânga-dreapta înaintea coaliției pro-europene care 
se coace zilele astea, se face în continuare, se fac plăți până la finalul anului și 
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se aduc facturile în general pe Anghel Saligny și pe PNRR cât mai aproape de 
realitate. Sunt de acord cu dumneavoastră că nu e de râs și vedeți că și 
dumneavoastră zâmbiți așa cum am zâmbit eu când vorbeați dumneavostră. 
Știu și eu și trăiesc în această lume, înainte de a face politică am fost directorul 
general al unei sucursale, al unei firme care făcea construcții-montaj și știu ce 
înseamnă să îți întârzie la plată facturile, am făcut cu toții eforturi și vom face în 
continuare ca plățile să fie cât mai aproape de realitate. Diferența dintre 
execuția bugetară de 46% nu de 20%, îmi spune doamna director economic, 
este influențată în cea mai mare parte de derularea proiectului prin PNRR a 
Spitalului Clinic Județean de Urgență Bistrița de cca 100 milioane de euro, care 
este bugetat multianual și de aici nu are cum să apară cifra, dar realitatea pe 
banii pe care noi îi avem la dispoziție, este o execuție bugetară peste 100% că 
nu avem toți banii care ar fi trebuit să îi avem în acest an. În concluzie, vă 
mulțumesc pentru sugestie și cum fac în fiecare zi o să fac în continuare 
demersurile necesare către Guvernul României, ca plățile care într-adevăr în 
acest an au întârziat destul de mult pe diferite programe, să fie aduse cât mai 
aproape la zi în funcție de facturile și situațiile de lucrări care au fost depuse de 
constructori. 

Mulțumesc pentru sugestie și vă asigur de toată disponibilitatea de a 
colabora cu toții împreună pentru a sprijinii în continuare dezvoltarea județului 
Bistrița-Năsăud.  

Alte intervenții dacă sunt, vă rog. 
Dacă nu sunt, deschidem procedura de vot, vă rog să votați. 
Cu 30 de voturi „pentru” și 1 „abținere”, proiectul de hotărâre a 

fost adoptat. 
(S-a abținut de la vot domnul consilier județean Scuturici Gheorghe). 
Vă mulțumesc! 

* 
Emil Radu Moldovan: - președinte - 

  11. Proiect de hotărâre nr.VIII/27832 din 11.12.2024 privind 
aprobarea taxelor locale percepute de Consiliul Judeţean Bistriţa-
Năsăud şi instituţiile subordonate pentru anul 2025 

Comisia economică - aviz favorabil 
Comisia de administrație și urbanism - aviz favorabil 
Comisia de sănătate, cultură, tineret și sport - aviz favorabil 
Dacă sunt intervenții, stimați colegi? Nu sunt, deschidem procedura de 

vot, vă rog să votați.  
Cu 31 de voturi „pentru”, proiectul de hotărâre a fost adoptat. 
Vă mulțumesc! 

* 
Emil Radu Moldovan: - președinte - 
12. Proiect de hotărâre nr.VIII/27849 din 11.12.2024 privind 

stabilirea taxelor speciale şi a tarifelor percepute în anul 2025 de 
Consiliul Judeţean Bistriţa-Năsăud şi instituţiile subordonate 

Comisia economică - aviz favorabil 
Comisia de administrație și urbanism - aviz favorabil 
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Comisia juridică și de fonduri europene - aviz favorabil 
Comisia de sănătate, cultură, tineret și sport - aviz favorabil 
Dacă sunt intervenții? Nu sunt, deschidem procedura de vot, vă rog să 

votați.  
Cu 31 de voturi „pentru”, proiectul de hotărâre a fost adoptat. 
Vă mulțumesc! 

* 
Emil Radu Moldovan: - președinte - 
13. Proiect de hotărâre nr.VIII/27867 din 11.12.2024 privind a 

opta rectificare a bugetului de venituri şi cheltuieli al Judeţului 
Bistriţa-Năsăud pe anul 2024 

Comisia economică - aviz favorabil 
Comisia de administrație și urbanism - aviz favorabil 
Comisia juridică și de fonduri europene - aviz favorabil 
Comisia de sănătate, cultură, tineret și sport - aviz favorabil 
Proiectul de hotărâre cu modificarea inițiatorului: majorarea bugetului 

aprobat pentru anul 2024, cu suma de 194 mii lei, la capitolul 68.02 „Asigurări și 
asistență socială”, paragraful 68.02.05.02 „Asistență socială în caz de 
invaliditate”, Titlul IX „Asistență socială”, conform adresei DGASPC BN nr.55363 
din 13.12.2024, înregistrată la CJBN cu nr.I/28152 din 13.12.2024, precum și 
modificarea în acest sens a Anexelor nr.1, 2 și 3 la Proiectul de hotărâre. 

Dacă sunt intervenții, stimați colegi? Nu sunt, deschidem procedura de 
vot, vă rog să votați.  

Cu 31 de voturi „pentru”, proiectul de hotărâre cu modificarea 
inițiatorului a fost adoptat. 

Vă mulțumesc! 
* 

Emil Radu Moldovan: - președinte - 
14. Proiect de hotărâre nr. VIII/28617 din 16.12.2024 privind 

înființarea unei noi secții pe ramură de sport în cadrul Clubului Sportiv 
„GLORIA 2018” Bistriţa-Năsăud, instituție publică aflată în subordinea 
Consiliului Județean Bistrița-Năsăud 

Comisia de sănătate, cultură, tineret și sport - aviz favorabil 
Comisia de administrație și urbanism - aviz favorabil 
Dacă sunt intervenții, vă rog? Nu sunt, deschidem procedura de vot, vă 

rog să votați. Pentru cei care nu au citit ordinea de zi este vorba de secția de 
judo. Atât „Drumarul” cât și celălalt club de judo au trimis solicitări, sunt copii 
mulți, cu rezultate bune care au nevoie de sprijin. Vă mulțumesc pentru 
aprobarea extinderii cu încă o secție a activității Clubului Sportiv „Gloria 2018” și 
să sperăm că bugetul de anul viitor ne va sprijinii, ca noi la rândul nostru să îi 
sprijinim pe copiii și pe tinerii care fac sport. 

Cu 31 de voturi „pentru”, proiectul de hotărâre a fost adoptat. 
Vă mulțumesc! 

* 
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Emil Radu Moldovan: - președinte - 
15. Proiect de hotărâre nr.IX/28765 din 17.12.2024 privind 

aprobarea Regulamentului de organizare și funcționare al serviciului 
social cu cazare: „Locuință Maxim Protejată Viișoara” din cadrul 
Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului Bistrița-
Năsăud 

Comisia de administrație și urbanism - aviz favorabil 
Comisia juridică și de fonduri europene - aviz favorabil 
Comisia de sănătate, cultură, tineret și sport - aviz favorabil 
Dacă sunt intervenții? Nu sunt, deschidem procedura de vot, vă rog să 

votați.  
Cu 31 de voturi „pentru”, proiectul de hotărâre a fost adoptat. 
Vă mulțumesc! 

* 
Emil Radu Moldovan: - președinte - 
La Diverse, vă rog, dacă sunt intervenții? 
Viorica Calo: - consilier județean - 
Dacă îmi dați voie, domnule președinte. 
Emil Radu Moldovan: - președinte - 
Cum să nu, vă rog, doamna Calo. 
Viorica Calo: - consilier județean - 
Mulțumesc. Deci, la punctul cu ATOP-ul nu am intervenit atunci când s-a 

votat, dar aș vrea să vă întreb totuși, că eu am intrat și pe Hotărârea de Guvern 
757 și m-am documentat să văd, la reprezentanții celor din comunitate, pe ce 
criteriu le-ați desemnat pe cele 3 persoane care fac parte din partea comunității 
în ATOP județul Bistrița-Năsăud? 

Emil Radu Moldovan: - președinte - 
Știți că, consiliul județean desemnează 6 reprezentanți prin votul 

consiliului în ATOP, iar președintele, prin dispoziție, alți 3 reprezentanți conform 
legii, din partea societății civile. Doamna Ana Dragu... 

Viorica Calo: - consilier județean - 
V-am întrebat pe dumneavoastră... 
Emil Radu Moldovan: - președinte - 
Mă lăsați să vă răspund? 
Viorica Calo: - consilier județean - 
Dar pe dumneavoastră v-am întrebat. 
Emil Radu Moldovan: - președinte - 
Dar mă lăsați să vă răspund? 
Viorica Calo: - consilier județean - 
Vă las, normal. 
Emil Radu Moldovan: - președinte - 
Sărut-mâna, apreciez. Doamna Ana Dragu care conduce o asociație, care 

face foarte mult bine comunității, domnul Ciurar reprezentând o comunitate 
minoritară cu multe probleme și problematici legate de ATOP din partea 
comunității rome și din partea unui număr important de oameni din județul 
nostru cca peste 70.000, Asociația pensionarilor, doamna Ulecan Maria. Acestea 
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au fost propunerile pe care le-am primit, pe care le-am nominalizat așa cum 
prevede legea prin Dispoziția președintelui și care au fost astăzi validate de către 
dumneavoastră și doresc noului ATOP foarte mult succes în activitate.  

Viorica Calo: - consilier județean - 
Mulțumesc frumos pentru răspuns. În mandatul celălalt și eu am făcut 

parte din ATOP și știu ce se întâmplă cu această structură. Cele două persoane 
doamna Dragu și domnul Ciurar au făcut parte și din mandatul trecut, era foarte 
interesantă propunerea dumneavostră, a colegei dumneavostră, doamna 
Ulecan. Mulțumesc! 

Emil Radu Moldovan: - președinte - 
Sper că răspunsul meu să vă fi edificat total care este rolul colegei mele 

doamna Ulecan în Autoritatea Teritorială de Ordine Publică din care ați uitat să 
menționați că și dânsa a fost colegă cu dumneavoastră în mandatul trecut. 

Viorica Calo: - consilier județean - 
Da, am fost colegă ca și consilier județean.  
Emil Radu Moldovan: - președinte - 
Acum nu mai are calitatea, s-a retras, spre deosebire de dumneavoastră, 

doamna Ulecan s-a retras din poziția de consilier județean. 
Viorica Calo: - consilier județean - 
Și ce înseamnă asta, spre deosebire de dumneavoastră? 
Emil Radu Moldovan: - președinte - 
Absolut nimic, e o simplă constatare. 
Viorica Calo: - consilier județean - 
Aa.., da. 
Emil Radu Moldovan: - președinte - 
Dumneavoastră reprezentați comunitatea în continuare în poziția oficială, 

aleasa poporului în consiliul județean și doamna Ulecan reprezintă Asociațiile de 
pensionari în ATOP din partea societății civile. 

Viorica Calo: - consilier județean - 
Interesant că în mandatul celălalt făcea parte cineva de la Crucea Roșie și 

era chiar foarte interesant. Mulțumesc! 
Emil Radu Moldovan: - președinte - 
Lucrurile sunt interesante dar nu pot să dăinuie, se mai schimbă. 
Viorica Calo: - consilier județean - 
Se mai schimbă aceiași cu aceiași. 
Emil Radu Moldovan: - președinte - 
Doamna Calo, uitați că dumneavoastră v-ați schimbat cu altcineva, nu cu 

aceeași. 
Viorica Calo: - consilier județean - 
Nu, dumneavoastră ați schimbat aceiași cu aceiași. Mulțumesc! 
Emil Radu Moldovan: - președinte - 
Tocmai ați spus că am schimbat pe unu de la Crucea Roșie cu altcineva și 

acum ziceți că am schimbat cu aceiași. Hotărâți-vă! 
Viorica Calo: - consilier județean - 
Dumneavoastră, da. Ok! 
Emil Radu Moldovan: - președinte - 
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Și eu mă schimb, toată ziua, tot învăț, tot îmbătrânesc, mă schimb și eu, e 
adevărat. 

Viorica Calo: - consilier județean - 
Văd că îmbătrâniți, da. Mulțumesc! 
Emil Radu Moldovan: - președinte - 
Singura care rămâne veșnic tânără și draguță sunteți dumneavoastră. 

Trebuie să îmi dați rețeta și mie. 
Viorica Calo: - consilier județean - 
O să v-o dau mâine, da. 
Emil Radu Moldovan: - președinte - 
Am înțeles. 
Popescu Petru-Nicolae: - conilier județean 
Domnule președinte, o mică intervenție, dacă îmi permiteți. Am avut oprit 

internetul, sunt de acord cu toate proiectele, dacă s-a votat în avans. Am revenit 
aici la noul sediu și nu prea am internet, nu știu de ce. 

Emil Radu Moldovan: - președinte - 
Am înțeles, domnule Popescu. 
Popescu Petru-Nicolae: - conilier județean 
Am fost de acord cu toate proiectele. 
Emil Radu Moldovan: - președinte - 
Dacă mai sunt alte intervenții? Dacă nu mai sunt alte intervenții, dragi 

colegi, cu o parte dintre dumneavoastră care ați confirmat, ne vedem mâine la 
unul dintre cele mai importante evenimente organizate de consiliul județean, 
când gratulăm oamenii care au făcut și fac cinste județului Bistrița-Năsăud. Pe 
care nu o să vă văd, doresc și mie și dumneavostră să ne dea Dumnezeu 
sănătate, sărbători in liniște și pace alături de cei dragi și să ne revedem 
sănătoși în anul care vine! Doamne ajută și după-amiază plăcută! 

* 
Declar închise lucrările ședinței. (Ora 1455) 

* 
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